
BAŞKAN ÇİMEN’DEN DEVLET ERKÂNINA BAHÇECİK BARAJI VE HAVALİMANI TEŞEKKÜRÜ

Gümüşhane Belediye Başkanı Ercan Çimen, geçtiğimiz günlerde ihalesi tamamlanan
Bahçecik Barajı ve Gümüşhane-Bayburt Havaalanı yapımının 2017 yılı yatırım
programına alınmasından ötürü Orman ve Su İşleri Bakanı Veysel Eroğlu ve Maliye
Bakanı Naci Ağbal’a teşekkür etti.
Başkan Çimen, Ayrıca; Gümüşhane’nin vizyon projelerinin tek tek hayata geçtiğini
belirterek, “Son 14 yılda şehrimizde birçok alanda önemli projelere imza atıldı.
Salyazı’da yapımına 1994 yılında başlanan ancak daha sonra inşası duran
havaalanının yapılacağı müjdesini Başbakanımız sayın Binali Yıldırım’dan daha
önce almıştık. Son olarak Maliye Başkanımız sayın Naci Ağbal, havaalanımızın
yapılması için süreci yakından takip ederek, Yüksek Planlama Kurulu kararı ile
2017 Yılı Yatırım Programına alınmasını sağladı. Projenin Gümüşhane’mizde
bölgemize ve Türkiye’ye hayırlı olması diliyorum. Havaalanı sayesinde şehrimiz
ulaşımda çağ atlayacak. Gümüşhane’mizin dev projelere öncülük etmesini sağlayan
başta Cumhurbaşkanımız sayın Recep Tayyip Erdoğan olmak üzere, Başbakanımız
sayın Binali Yıldırım’a, Ulaştırma, Denizcilik ve Haberleşme Bakanımız Sayın
Ahmet Arslan’a, Maliye Başkanımız sayın Naci Ağbal’a, AK Parti Gümüşhane
Milletvekillerimiz sayın Hacı Osman Akgül ve sayın Cihan Pektaş’a, Bayburt
Milletvekilimiz sayın Şahap Kavcıoğlu’na, Bakanlarımıza, Valimize ve emeği geçen
herkese teşekkür ediyorum” dedi.
Bahçecik Barajı ihalesinde sürecin tamamlandığını ve yüklenici firma ile
sözleşme imzalandığını da kaydeden Başkan Çimen, “Şehrimiz için diğer bir önemli
olan proje ise, şehrimizin içme suyunu sağlayacak olan Bahçecik Barajı içme suyu
projemiz. Bu projemizin ihalesi 22 Ağustos 2016 tarihinde ihale edilmişti. Ancak
ihale süreci yapılan itirazlar üzerine uzadı. Geçtiğimiz hafta bu süreç sona
erdi ve sözleşmeler imzalandı. Şehrimizin en az 2050 yılına kadar olan içme suyu
ihtiyacını karşılayacak olan projemizin ihalesi hamdolsun yapılıyor. Göreve
gelmeden önce şehrimizin içme suyu sorununu çözeceğimizin sözünü vermiştik.
Allah’ın izni ile bu sözümüzü de yerine getiriyoruz. Gümüşhane’mizin özlemle
beklediği içme suyu sorununu çözecek olan Bahçecik Barajı’nın ihalesi için başta
Cumhurbaşkanımız sayın Recep Tayyip Erdoğan’a, Başbakanımız sayın Binali
Yıldırım’a, Orman ve Su İşleri Bakanımız sayın Veysel Eroğlu’na, AK Parti
Gümüşhane Milletvekillerimiz sayın Hacı Osman Akgül ve sayın Cihan Pektaş’a, DSİ
Genel Müdürü sayın Murat Acu’ya DSİ Bölge Müdürü sayın Oğuz Kasap’a, DSİ
çalışanlarına ve emeği geçen herkese teşekkür ediyorum” diye konuştu.
(Kaynak: Gümüşhane Belediyesi Basın Müdürlüğü – 05.06.2017)
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